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Abstract (en)
[origin: US2014304925A1] Washed laundry that has been rinsed still contains bound acidic or basic rinsing liquid. In many cases this must be
neutralized. This used to be conducted on the basis of values gained from experience, which generally resulted in only partial neutralization. Herein,
sample liquid is taken continuously from the neutralization chamber (18) and, after the fine filtration of same, the pH value of the sample liquid is
continuously measured by a pH value measurement device (31). In this manner a pH value control system is possible which ensures an automatic
and complete neutralization of the rinse liquid still bound in the laundry after rinsing.

Abstract (de)
Gewaschene Wäsche enthält nach dem Spülen noch gebundene saure oder basische Spülflüssigkeit. Diese muss vielfach neutralisiert werden.
Das erfolgt bisher anhand von Erfahrungswerten, was in der Regel nur zu einer teilweisen Neutralisation führt. Die Erfindung sieht es vor, aus der
Neutralisationskammer (18) kontinuierlich Probenflüssigkeit zu entnehmen und nach dem Feinfiltern derselben durch eine pH-Wert-Messeinrichtung
(31) kontinuierlich den pH-Wert der Probenflüssigkeit zu messen. Auf diese Weise ist eine pH-Wert-Regelung möglich, die eine automatische
vollständige Neutralisation der in der Wäsche nach dem Spülen noch gebundenen Spülflüssigkeit gewährleistet.
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